
Připomínky k založení asociace.

Vážené dámy, dovolte mi zde zhodnotit situaci pro a proti založení Ženské golfové asociace. V
prvopočátcích se zdálo, že Ženská asociace bude tím, co by si přála celá ženská golfová základna, a že
bude zastupovat a rozvíjet možnosti ženského golfu. Bohužel události, které předcházejí Konferenci s
jistotou ukázaly, že není v našich silách se sjednotit do té míry, aby bylo možno vůbec nějakou asociaci
založit a je na místě otázka, proč vlastně.

V historii golfu byla založena Ženská asociace v Anglii, ale z důvodu, že ženy nemohly být právoplatnými
členkami golfových klubů a založením asociace se ženy staly  rovnými partnerkami  mužům a mohly
uplatňovat svá práva při hraní golfu. Dnes je situace úplně jiná a proto tento hlavní důvod již nepřichází v
úvahu. Neexistuje jediný golfový klub v naší republice, ve kterém by ženy neměly stejná práva jako muži a
zda v klubu pracuje ve výboru a nebo z vlastní iniciativy někdo, kdo chce vytvořit lepší podmínky pro ženy
je  vždy  jen  otázka  jednotlivých  hráčů  nebo  hráček,  kteří  se  dobrovolně  chtějí  postarat  například  o
uspořádání ženských turnajů v klubu a jiných aktivit. V takovémto případě není potřeba zastřešování se
Ženskou asociací a rovněž tak ne přihlášením se do ČGF a CMR jichž jsme stejně všechny členky. Vždy vše
záleží jen a jen na osobní iniciativě a nemám pocit, že by nám ženám bylo v golfu nějak ubližováno a
neměly jsme možnost říci svůj názor a také jej prosadit. Jsme všechny dospělé a umíme si svá práva
obhájit samy a nepotřebujeme k tomu aparát, který by nás někde zastupoval, neboť nejsme malé děti,
abychom měly nad sebou poručníka. V současné době existují dvě golfové tour pro ženy a v některých
klubech v loňském roce byly uspořádány čistě ženské golfové turnaje a vše probíhá hladce bez jakékoli
Ženské asociace a nevidím důvod, proč by to tak nemohlo jít dál. Czech Lady Open se odehrává převážně
na Moravě a Lady Paradise - Fit pro život zase v Čechách a pokud se někdy organizátorky obou Tour
domluví není problém si mezi sebou změřit své síly. A jakékoli jiné turnaje, třeba i pod hlavičkou asociace
by byly stále jen pouze dalšími ženskými turnaji, které v dnešní době může uspořádat kdokoli, neboť v
rámci Federace již existují žebříčky a turnaje jen pro ženy. Je také na zvážení, zda vůbec je zájem široké
golfové veřejnosti o to, aby byla Ženská golfová asociace založena, neboť zatím vůbec nebyla provedena
žádná oznamovací kampaň, při které by golfistky měly možnosti vyjádřit svůj názor, zda to není jen přání
pár hráček, které v založení vidí zviditelnění svých aktivit a uložení jedné z golfových tour pod hlavičku
asociace a tím zvýhodnění pro své turnaje. Jak jinak si  vysvětlit  skutečnost, že Czech Lady Open již
vystupuje pod hlavičkou ještě nezaložené Ženské asociace a své turnaje již prohlásila za turnaje asociační.
Není jistě pochyb o tom, že ve výboru Federace by měla být též zastoupena žena, která by měla možnost
tak spolurozhodovat o golfových záležitostech a jistě podpořím jakýkoli návrh pro kandidátku do tohoto
výboru. Ať je stále více žen ve výborech různých golfových klubů neboť jen tak můžeme prosazovat své
návrhy a názory, ale k tomu je potřeba též osobní aktivity a nečekat, že vždy někdo něco vyřeší za nás. V
sobotu dne 7.2.04 v 11 hodin v klubu Lávka v Praze l se bude rozhodovat o naší budoucnosti a proto by
bylo dobré se zúčastnit a mít možnost svou přítomností podpořit, nebo nepodpořit návrh o založení České
ženské golfové asociace.

Za Lady Paradise - Fit pro život Golf Tour
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